
Rada Gminy Miedźno 

Sesja 

Protokół nr 6/2024 

VI Sesja w dniu 5 listopada 2024  

Nagranie z posiedzenia dostępne jest na stronie www.miedzno.esesja.pl w zakładce 

„Transmisje obrad”. Obrady rozpoczęto 5 listopada 2024 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 

16:25 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Sławomir Bochnia 

2. Emilia Burska-Florczyk 

3. Zbigniew Graj 

4. Jolanta Kierach 

5. Ireneusz Kluba 

6. Agnieszka Makles 

7. Robert Miara 

8. Monika Morawiec-Zawada 

9. Paweł Mszyca 

10. Marzena Pełka 

11. Mateusz Pełka 

12. Joanna Pryzwan 

13. Robert Soboniak 

14. Małgorzata Szymonik 

15. Waldemar Wosiński 

Goście: 

1. Grażyna Borycka - Skarbnik 

2. Ewelina Stobiecka -Wójt 

3. Anna Kuras - Sekretarz 

4. Marta Morawiec - Sołtys wsi Dębiniec 

5. Maria Kujawska - Sołtys wsi Kołaczkowice Małe  

6. Adrian Soboniak – Sołtys wsi Kołaczkowice Duże 

7. Agnieszka Makles - Sołtys wsi Wapiennik 

8. Agnieszka Kęsy - Sołtys wsi Izbiska 

9. Mirosław Zawada - Sołtys wsi Miedźno 

10. Barbara Piątek - Sołtys wsi Ostrowy  

11. Przemysław Tałajczyk - Sołtys wsi Borowa 

12.  Inspektor Referatu Gospodarki Komunalnej – Dariusz Nowak 

13. Inspektor Referatu Gospodarki Komunalnej – Paulina Kuberska 

14. Józef Korpak – Prezes SIM Śląsk Północ 

1. Otwarcie posiedzenia VI Sesji Rady Gminy Miedźno 

Otwarcia posiedzenia sesji dokonał przewodniczący Zbigniew Graj. Poinformował, że obrady 



są transmitowane oraz utrwalane za pomocą urządzeń audiowizualnych. Powitał wszystkich 

uczestników obrad. Na sesji obecnych było 15 radnych co stanowi kworum niezbędne do 

przeprowadzenia ważnych wyborów oraz podejmowania prawomocnych uchwał. 

Przewodniczący Graj stwierdził prawomocność sesji. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad 

Przewodniczący Graj zapytał czy są propozycje zmian w porządku obrad. Głos zabrała Wójt 

gminy Miedźno prosząc o wniesienie do porządku obrad dwóch uchwał, tj. uchwała w 

sprawie obciążenia służebnością przesyłu nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Miedźno, położonej w Miedźnie przy ul. Szkolnej nr 7 oraz uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na nabycie własności nieruchomości gruntowej - działki nr 120/1 w Ostrowach nad 

Okszą. Zbigniew Graj zapytał, czy są jakieś uwagi do wniosku Pani Wójt. Wobec braku pytań 

wniosek poddano pod głosowanie 

 

Głosowano w sprawie 

Wniosek Wójt o zmianę porządku obrad 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Sławomir Bochnia, Emilia Burska-Florczyk, Zbigniew Graj, Jolanta Kierach, Ireneusz Kluba, 

Agnieszka Makles, Robert Miara, Monika Morawiec-Zawada, Paweł Mszyca, Marzena Pełka, 

Mateusz Pełka, Joanna Pryzwan, Robert Soboniak, Małgorzata Szymonik, Waldemar 

Wosiński 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie proponowanego porządku obrad.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Sławomir Bochnia, Emilia Burska-Florczyk, Zbigniew Graj, Jolanta Kierach, Ireneusz Kluba, 

Agnieszka Makles, Robert Miara, Monika Morawiec-Zawada, Paweł Mszyca, Marzena Pełka, 

Mateusz Pełka, Joanna Pryzwan, Robert Soboniak, Małgorzata Szymonik, Waldemar 

Wosiński 

 

Uchwały wprowadzono do porządku obrad. 

 

3. Przyjęcie protokołu z V Sesji Rady Gminy Miedźno 

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do protokołu z V Sesji Rady Gminy Miedźno. Wobec 

braku uwag protokół poddano pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z V Sesji Rady Gminy Miedźno.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 



ZA (15) 

Sławomir Bochnia, Emilia Burska-Florczyk, Zbigniew Graj, Jolanta Kierach, Ireneusz Kluba, 

Agnieszka Makles, Robert Miara, Monika Morawiec-Zawada, Paweł Mszyca, Marzena Pełka, 

Mateusz Pełka, Joanna Pryzwan, Robert Soboniak, Małgorzata Szymonik, Waldemar 

Wosiński 

 

4. Informacje dotyczące poradni POZ na terenie Gminy Miedźno 

Z powodu nieobecności przedstawicieli Zespołu Opieki Zdrowotnej w Kłobucku informacje 

na temat poradni Podstawowej Opieki Zdrowotnej na terenie gminy Miedźno odczytała 

Wiceprzewodnicząca Emilia Burska – Florczyk.  

 

5. Informacja Prezesa Spółki SIM Śląsk Północ sp. z o. o. 

Informacje na temat budowy Osiedla Akacjowa Ostoja przedstawił prezes spółki SIM Józef 

Korpak. Na osiedlu budowane są trzy budynki, w każdym z nich będzie 9 mieszkań o różnej 

powierzchni. Będą to budynki trzykondygnacyjne, na każdej z kondygnacji będą 3 

mieszkania. Łącznie wybudowanych zostanie 27 mieszkań. Cała inwestycja realizowana jest 

na zasadzie Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej. Prezes podkreślił, że wraz z powstaniem 

osiedla powstanie również nowy fragment drogi. Na osiedlu powstanie również plac zabaw 

oraz parkingi samochodowe. Józef Korpak poruszył również temat linii energetycznych 

biegnących nad placem budowy. Zaznaczył, że jeszcze przed rozpoczęciem prac 

budowlanych gmina zobowiązała się do ich przeniesienia. Z racji, że kwestia ta nie została 

rozwiązana za poprzedniej kadencji Wójta ustalono, że całą procedurą od zgłoszenia do 

Tauron Polska poprzez projekt i realizację zajmie się podwykonawca spółki SIM. Drugą 

ważną zmianą jest system ogrzewania z powietrznych pomp ciepła na pompy gruntowe. Aby 

plan finansowy był korzystniejszy dla najemców gmina wraz ze spółką będzie składać 

wniosek do Krajowego Planu Odbudowy.  

Sołtys Barbara Piątek zapytała jak spółka chce zakończyć inwestycję o czasie, skoro nie 

zostało go dużo, a na placu wybudowany jest na chwilę obecną jeden budynek z trzech. 

Prezes odpowiedział, że spółka zakłada, że tegoroczna zima nie będzie bardzo mroźna co 

pozwoli na prace w tym czasie. Dodał również, że wykonawca może przedłużyć termin 

oddania placu choćby ze względu na linię napowietrzną, która utrudnia plan pracy. 

Głos zabrała również Wójt Ewelina Stobiecka, która podziękowała Józefowi Korpakowi za 

obecność na sesji. Nadmieniła, że gminę i spółkę SIM kontrolowała Naczelna Izba Kontroli. 

Gmina otrzymała wystąpienie pokontrolne na podstawie którego zostały stwierdzone 

nieprawidłowości. Min. nie przeprowadzono analizy zapotrzebowania na rodzaj mieszkań w 

gminie. Wójt poinformowała o rozwiązaniu umowy najmu lokalu mieszczącego się w 

Izbiskach oraz o odwołaniu z funkcji byłej pani Prezes.  

Prezes SIM podkreślił, że gmina dołoży wszelkich starań aby dostać dofinansowanie z KPO. 

Dzięki temu potencjalni najemcy mieszkań byliby zwolnieni z opłaty partycypacyjnej, która 

dla wielu chętnych osób na wynajęcie mieszkań jest zbyt wysoka. 

Przewodniczący Zbigniew Graj zadał pytanie, co w sytuacji, gdy gmina nie dostanie 

dofinansowania i opłata partycypacyjna zostanie na takim samym poziomie. Prezes Korpak 

odpowiedział, że niezależnie czy mieszkania wynajmować będzie kilka osób czy będą one w 

całości zapełnione, spółka będzie je utrzymywać.   

 

Sołtys Wojciech Bociąga zadał pytanie, czy w razie niepozyskania przez spółkę pełnej ilości 



najemców, spółka może podnieść opłaty za czynsz. Józef Korpak odpowiedział, że spółka 

będzie dążyła do tego, aby opłata z czynsz była taka sama jak w okresie zawarcia umowy oraz 

utrzymała się na tym poziomie minimum przez dwa lata. Wojciech Bociąga zapytał też czy 

przy założeniu, że zostaną jakieś puste mieszkania do wynajęcia, spółka może obniżyć 

wymagania dotyczące ubiegania się o wynajem. Prezes powiedział, że kryterium 

dochodowego nie można zmienić. Jest możliwość natomiast wynajęcia gminie tych mieszkań 

i przekształcenia na mieszkania komunalne. Prezes podkreślił, że są to rozwiązania awaryjne. 

Głos zabrała Radna Małgorzata Szymonik, powiedziała, że w ramach realizacji Osiedla 

Akacjowa Ostoja gmina będzie musiała ponieść koszty związane z rozbudową oczyszczalni 

ścieków, remontu drogi Wąskiej oraz drogi Chabrowej. Wójt Stobiecka powiedziała, że 

gmina nie ma dużej rezerwy środków pieniężnych. Oznajmiła, że przedsiębiorstwo 

wodociągów zostało poinformowane o podłączeniu w przyszłości 27 mieszkań do istniejącej 

już oczyszczalni. Wodociągi zostały poinformowane o tym fakcie przez panią Wójt dopiero 

teraz, a nie jak powinno mieć to miejsce jeszcze za poprzedniej kadencji. Prezes Korpak 

podkreślił, że najważniejszą kwestia dotyczącą Osiedla Akacjowa Ostoja nie są drogi 

dojazdowe, a odbiór kanalizacji oraz wody na osiedlu.  

Po krótkiej przerwie wznowiono Obrady VI Sesji Gminy Miedźno. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

Projekt uchwały szczegółowo przedstawiła Skarbnik Grażyna Borycka. Głos zabrał sołtys 

Wojciech Bociąga, który powiedział, że należałoby zaznaczyć w uzasadnieniu projektu 

uchwały, że obniżenie stawek jest względem stawki ustawowej maksymalnej. Wójt Ewelina 

Stobiecka oznajmiła, że przeanalizowała razem z panią Skarbnik wysokości stawek podatku.  

Wobec braku innych pytań projekt uchwały poddano pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Bochnia, Emilia Burska-Florczyk, Zbigniew Graj, Jolanta Kierach, Agnieszka 

Makles, Robert Miara, Monika Morawiec-Zawada, Paweł Mszyca, Marzena Pełka, Mateusz 

Pełka, Joanna Pryzwan, Robert Soboniak, Małgorzata Szymonik, Waldemar Wosiński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Ireneusz Kluba 

 

Uchwałę podjęto, otrzymała ona nr 42/VI/2024 

 

 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych 

Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 

omówiła Skarbnik Grażyna Borycka. Wobec barku pytań projekt uchwały poddano pod 



głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Sławomir Bochnia, Emilia Burska-Florczyk, Zbigniew Graj, Jolanta Kierach, Ireneusz Kluba, 

Agnieszka Makles, Robert Miara, Monika Morawiec-Zawada, Paweł Mszyca, Marzena Pełka, 

Mateusz Pełka, Joanna Pryzwan, Robert Soboniak, Małgorzata Szymonik, Waldemar 

Wosiński 

 

Uchwałę podjęto, otrzymała ona nr 43/VI/2024 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zwolnienia z opłat za usługi przewozowe w 

zakresie lokalnego, publicznego transportu zbiorowego 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia zwolnienia z opłat za usługi przewozowe w zakresie 

lokalnego, publicznego transportu zbiorowego omówiła Inspektor Paulina Kuberska.  

Wójt Ewelina Stobiecka dodała, że po konsultacjach z Przewodniczącym Grajem powstał taki 

właśnie projekt, mający na celu pomóc starszym mieszkańcom w przemieszczaniu się po 

terenie gminy. Zastępca przewodniczącego Wosiński zadał pytanie jak ta ustawa odnosi się 

do linii transportowej Mokra – Kłobuck. Czy zwolnienie z opłaty będzie przysługiwało tylko 

na terenie gminy? Wójt Ewelina Stobiecka odpowiedziała, że część ta obejmuje prywatnego 

przewoźnika i będzie ona płatna. Wobec braku innych pytań projekt uchwały poddano pod 

głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zwolnienia z opłat za usługi przewozowe w zakresie 

lokalnego, publicznego transportu zbiorowego.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Sławomir Bochnia, Emilia Burska-Florczyk, Zbigniew Graj, Jolanta Kierach, Ireneusz Kluba, 

Agnieszka Makles, Robert Miara, Monika Morawiec-Zawada, Paweł Mszyca, Marzena Pełka, 

Mateusz Pełka, Joanna Pryzwan, Robert Soboniak, Małgorzata Szymonik, Waldemar 

Wosiński 

Uchwałę podjęto, otrzymała ona nr 44/VI/2024 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 232/XXIX/2022 Rady Gminy 

Miedźno z dnia 2 lutego 2022 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego w miejscowości Ostrowy nad Okszą 

Projekt uchwały przedstawiła Inspektor Paulina Kuberska. Wobec braku pytań projekt 



uchwały poddano pod głosownie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 232/XXIX/2022 Rady Gminy Miedźno z 

dnia 2 lutego 2022 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w miejscowości Ostrowy nad Okszą.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Sławomir Bochnia, Emilia Burska-Florczyk, Zbigniew Graj, Jolanta Kierach, Ireneusz Kluba, 

Agnieszka Makles, Robert Miara, Monika Morawiec-Zawada, Paweł Mszyca, Marzena Pełka, 

Mateusz Pełka, Joanna Pryzwan, Robert Soboniak, Małgorzata Szymonik, Waldemar 

Wosiński 

 

Uchwała nr 45/VI/2024 

 

10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia lokalizacji inwestycji 

mieszkaniowej przy ulicy Wąskiej w Ostrowach nad Okszą 

Projekt uchwały przedstawił Inspektor Dariusz Nowak. Głos w sprawie zabrał Radny Kluba, 

który zapytał czy w związku ze zmianami wprowadzonymi w projekcie ustawy gmina 

Miedźno będzie ponosiła dodatkowe koszty. Wójt Ewelina Stobiecka odpowiedziała, że 

spółka SIM ponosi wszystkie koszty związane z ta inwestycją. Wobec braku innych pytań 

projekt uchwały poddano pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia lokalizacji inwestycji 

mieszkaniowej przy ulicy Wąskiej w Ostrowach nad Okszą.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Sławomir Bochnia, Emilia Burska-Florczyk, Zbigniew Graj, Jolanta Kierach, Ireneusz Kluba, 

Agnieszka Makles, Robert Miara, Monika Morawiec-Zawada, Paweł Mszyca, Marzena Pełka, 

Mateusz Pełka, Joanna Pryzwan, Robert Soboniak, Małgorzata Szymonik, Waldemar 

Wosiński 

Uchwała nr 46/VI/2024 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 rok 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2024 przedstawiła Skarbnik 

Borycka. Wójt Stobiecka odniosła się do jednej znaczącej kwoty w wydatkach gminy, 

dotyczącej wyroku sądu. Oznajmiła, że kwota ta dotyczy przegranej sprawy jaką założyła 

Spółka wykonująca termomodernizację Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Miedźnie 

sprzed 5 lat. Wójt oznajmiła, że podpisała z firmami ugodę pozasądową zgadzając się na 

zapłatę zaległości oraz odsetek. Zaznaczyła, że gmina mogłaby złożyć odwołanie do decyzji 

wydanej przez sąd, jednak sprawa mogłaby toczyć się następnych kilka lat, a w tym czasie 



wzrosłyby kolejne odsetki. Wójt Stobiecka powiedziała, że za poprzedniej kadencji Wójta na 

jednej z Sesji Gminy Miedźno zapytano ówczesnego Wójta czy sprawa termomodernizacji 

szkoły w Miedźnie została zakończona i opłacona. Odpowiedź padła pozytywna. Wójt 

Stobiecka powiedziała, że o zadłużeniach gminy wobec spółek dowiedziała się przejmując 

funkcję Wójta. Radny Mszyca zadał pytanie czy nie można w tej sytuacji pociągnąć kogoś do 

odpowiedzialności. Wójt Stobiecka odpowiedziała, że po zebraniu dowodów jeśli będą ku 

temu powody taką sytuację można zgłosić do prokuratury. Radny Bociąga zapytał czy 

wiadomo jakie dodatkowe koszty gmina poniosła z tytułu opłacania prawników podczas 

trwającego kilkuletniego procesu. Wójt Stobiecka odpowiedziała, że na tą chwilę nie jest w 

stanie określić dokładnej kwoty, ale dział finansowy gminy może przygotować taki wykaz. 

Radny Ireneusz Kluba dodał, że podczas Komisji Rewizyjnej napotkano pewne 

nieprawidłowości dotyczące termomodernizacji przedszkola w Ostrowach nad Oksza, które 

wskazują, że sprawa może zakończyć się podobnie jak w Miedźnie. Wójt podkreśliła, że ta 

sprawa jest jeszcze w toku i póki co dokładnych kwot podać nie można. Przewodnicząc Graj 

zapytał czy są jeszcze jakieś pytania. Wobec braku pytań projekt uchwały został poddany pod 

głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Sławomir Bochnia, Emilia Burska-Florczyk, Zbigniew Graj, Jolanta Kierach, Ireneusz Kluba, 

Agnieszka Makles, Robert Miara, Monika Morawiec-Zawada, Paweł Mszyca, Marzena Pełka, 

Mateusz Pełka, Joanna Pryzwan, Robert Soboniak, Małgorzata Szymonik, Waldemar 

Wosiński 

 

Uchwałę podjęto, otrzymała ona nr 47/VI/2024 

12. Podjęcie uchwały w sprawie obciążenia służebnością przesyłu nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Miedźno, położonej w Miedźnie przy ul. Szkolnej 7 

Projekt uchwały przedstawił Inspektor Dariusz Nowak. Wobec braku pytań projekt uchwały 

został poddany pod głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie obciążenia służebnością przesyłu nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Miedźno, położonej w Miedźnie przy ul. Szkolnej 7.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Sławomir Bochnia, Emilia Burska-Florczyk, Zbigniew Graj, Jolanta Kierach, Ireneusz Kluba, 

Agnieszka Makles, Robert Miara, Monika Morawiec-Zawada, Paweł Mszyca, Marzena Pełka, 

Mateusz Pełka, Joanna Pryzwan, Robert Soboniak, Małgorzata Szymonik, Waldemar 



Wosiński 

 

Uchwałę podjęto, otrzymała ona nr 48/VI/2024 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie własności nieruchomości 

gruntowej - działki nr 120/1 w Ostrowach nad Okszą 

Projekt uchwały omówił Inspektor Nowak. Wobec braku pytań projekt uchwały został 

poddany pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie własności nieruchomości gruntowej 

- działki nr 120/1 w Ostrowach nad Okszą.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Bochnia, Emilia Burska-Florczyk, Zbigniew Graj, Ireneusz Kluba, Agnieszka 

Makles, Robert Miara, Monika Morawiec-Zawada, Paweł Mszyca, Marzena Pełka, Mateusz 

Pełka, Joanna Pryzwan, Robert Soboniak, Małgorzata Szymonik, Waldemar Wosiński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jolanta Kierach 

 

Uchwała nr 49/VI/2024 

14. Informacja Wójta z działalności pomiędzy sesjami 

Wójt gminy Miedźno Ewelina Stobiecka przedstawiła sprawozdanie  z działalności pomiędzy 

sesjami. Omówiła ona wszystkie podjęte uchwały, realizacje zadań gminy, spotkania. 

 

15. Wolne wnioski 

Sołtys Barbara Piątek zgłosiła fakt, że firma zbierająca odpady w gminie Miedźno podczas 

zabierania odpadów biodegradowalnych zbiera tylko kosze, natomiast worki z takimi 

odpadami nie są przez firmę zabierane. Wójt Ewelina Stobiecka powiedziała, że w 2023 roku 

została podjęta uchwała na mocy której firma ma obowiązek zabierania odpadów 

biodegradowalnych tylko w koszach. Oznajmiła, że zapozna się z tematem i być może ustawę 

należy będzie zmienić. Radna Małgorzata Szymonik zgłosiła, że na ulicy Brzeźnickiej w 

Ostrowach nad Okszą na drodze asfaltowej są przerywane pasy informujące o możliwości 

wyprzedzania. Natomiast mieszkańcy zgłaszają, że powinien być tam zakaz wyprzedzania 

ponieważ przy drodze znajdują się zjazdy na posesje mieszkańców. Problem z nadmierną 

prędkością oraz brakiem bardziej widocznego przejścia dla pieszych jest tam znany. Dodała, 

że gmina pisząc pismo do Dróg Wojewódzkich mogłaby dołączyć protokół dzielnicowego o 

nadmiernej prędkości na tej ulicy. Wójt Stobiecka powiedziała, że gmina wysyła takie 

wnioski ale niestety pozostają one bez odpowiedzi. Dodała, że również jest w kontakcie z 

dzielnicowym i jak najbardziej do wniosku można dołączyć protokół z pomiaru prędkości w 

tej okolicy. Radny Paweł Mszyca zgłosił, że jedna z mieszkanek gminy Miedźno zgłosiła się 

z dzieckiem do ośrodka w którym nie została przyjęta W kolejnym pobliskim ośrodku 

również jej odmówiono. W rezultacie udała się z dzieckiem do prywatnej przychodni. Radny 

zadał pytanie również dotyczące zapisów w dany dzień do lekarzy. W związku z tymi dwoma 



sytuacjami, zapytał czy można wpłynąć w jakiś sposób na działanie naszej służby zdrowia. 

Wójt Stobiecka powiedziała, że gmina jako jednostka samorządu terytorialnego może 

zgłaszać ewentualne uwagi do ZOZ-u.  

Radna Jolanta Kierach odniosła się do mostku znajdującego się w Ostrowach nad Okszą przy 

ulicy Częstochowskiej w stronę Kocina. Jest to mostek zbudowany bardzo dawno. Jest w 

złym stanie technicznym. Teraz kiedy wyznaczone są objazdy w związku z remontem drogi 

491 ruch jest bardzo duży. Przejeżdżają tam samochody większe niż osobowe, a mostek nie 

wiadomo ile wytrzyma. Zadała pytanie czy jest możliwość postawienia oznaczenia 

informującego o zakazie przejazdu przez mostek. Wójt odpowiedziała, że jest w trakcie 

działań z powiatem w związku z uregulowaniem sprawy dotyczącej tego mostku. Oznajmiła, 

że jest to skomplikowana sprawa wymagająca wielu etapów i czasu, ale gmina jest na dobrej 

drodze do zamknięcia tej sprawy. 

Przewodniczący Graj zadał pytanie czy zostały podjęte jakieś kroki odnośnie działki przy 

Kościele w Miedźnie. Wójt Ewelina Stobiecka odpowiedziała, że w planach jest 

uporządkowanie i wyczyszczenie działki. W planach jest również uporządkowanie terenu 

wzdłuż rzeki w centrum przy ulicy Szkolnej w Ostrowach nad Okszą. 

16. Zakończenie obrad VI Sesji Rady Gminy Miedźno 

W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów porządku obrad sesji Przewodniczący Rady 

Gminy Zbigniew Graj zamknął obrady VI Sesji Rady Gminy Miedźno. 

 

Sesję zakończono o godzinie 16.25 

 

 

 

                                                                                       Przewodniczący Rady Gminy Miedźno 

                                                                                       Zbigniew Graj  

 

 

 

 

 

 

 

Przygotował(a): Joanna Mszyca 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


